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Jaarverslag 2023 

Inleiding 
Eind 2023 konden we vaststellen dat er in 2023 voldoende ruimte was om de ontwikkelingen zoals we 
die bij de Karper voor ogen hadden konden uitvoeren. Van belang was wel dat we in 2023 weer over 
een voltallig bestuur konden beschikken en dat ook daar waar er nog vrijwilligers te weinig waren en 
we die konden vinden.  
Helaas is dat nog steeds niet gelukt. Desalniettemin we voor het eerst weer een groot deel van de 
geplande activiteiten uitvoeren. Wel speelde ons de – te – krappe bezetting van vrijwilligers nog wat 
parten. Het is ons nog steeds niet gelukt om – met name voor het bestuur – voldoende mensen te 
vinden. Kon toch vrijwel alles doorgang vinden, dankzij de geweldig inzet van degenen die wel 
beschikbaar waren. Hun inzet verdient een extra compliment.  
Toch kunnen we terugkijken op een goed 2023. Veel kon wel. Zo werden vislessen georganiseerd, 
kon vrijwel het hele wedstrijdprogramma voor de jeugd worden uitgevoerd en konden ook de meeste 
wedstrijden voor senioren doorgang vinden.  
 
Beheer en organisatie 
Het afgelopen jaar werd verder gewerkt aan het verbeteren van her beheer en de organisatie. De 
laatste omissies werden opgeheven. De Karper staat er ook in dit opzicht prima voor. De leden van 
het bestuur werden ingeschreven in het UBO-register. Op de valreep werd aan de huisbankier 
Rabobank informatie vertrekt teneinde te voldoen aan de Wwft (Wet ter voorkoming van witwassen en 
financieren van terrorisme). 
 
Vrijwilligersbeleid 
Voor wat betreft het vrijwilligersbeleid werd in 2023 invulling gegeven aan de plannen om aan Sociale 
Veiligheid binnen de vereniging aandacht te besteden. Zo werd een Vertrouwenscontactpersoon 
aangesteld en heeft de Karper voor wat betreft de Vertrouwenspersoon zicht aangesloten bij de 
regeling van het Vrijwilligerspunt Winterswijk (Wuh).  
 
Automatisering 
Begin 2023 werd een begin gemaakt met volledige digitalisering van de Karper. Inmiddels is – vrijwel 
– alles digitaal georganiseerd. Alle bestuursleden kunnen 24/7 over alle informatie die relevant is voor 
hun taken inzien. Uiteraard worden daarbij de regels voor wat betreft de AVG in acht genomen.  
 
Wedstrijden 
Eind 2022 werd de gang van zaken rond de organisatie van wedstrijd uitvoerig geëvalueerd. Van 
daaruit werd een overzicht samengesteld waarin voor eenieder duidelijk is welke de gang van zaken 
rond wedstrijden is en hoe daarbij de verantwoordelijkheid ligt. Eind 2023 is de gang van zaken in 
2023 opnieuw geëvalueerd en vastgesteld kon worden dat er zich eigenlijk geen problemen hebben 
voorgedaan. De door de coördinatoren gemaakte opmerkingen zullen in de uitvoeringsplannen van 
2024 worden meegenomen. 
Vrijwel alle geplande wedstrijden in 2023 konden doorgang vinden. De belangstelling voor wedstrijden 
lijkt wat af te nemen. In 2024 zal worden bezien hoe we dit kunnen stoppen. 
 
Controles/Globe Security 
In 2023 zijn alleen controles uitgevoerd door Globe Security. Het is wederom niet gelukt voldoende 
eigen vrijwilligers te vinden die – op een verantwoorde wijze – controles kunnen uitvoeren. In 2024 zal 
worden besloten of, en zo ja, op welke wijze we in de toekomst hiermee zullen omgaan. 
Het aantal uitgevoerde controles was ongeveer gelijk aan dat van 2022. Het aantal overtredingen was 
echter veel minder (2022: 8%; 2023: 3%). Veelal gaat het om kleine overtredingen, bijvoorbeeld het 
niet voorhanden hebben van een onthaakmat. In 2023 werd volstaan met een waarschuwing. In 2024 
zullen vissers zonder de verplichte onthaakmat worden verwijderd. Bij de werving van bestuursleden 
en vrijwilligers aan et eind van het verslagjaar hebben zich een aantal mensen gemeld die voor 
controles beschikbaar zijn. Begin 2024 zal worden nagegaan of alsnog een proef met eigen 
controleurs herstart kan worden. 
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Beheer en Onderhoud 
In Meddo zijn de herstelwerkzaamheden van de oevers afgerond. Door onze vrijwilligers is ook in 
2023 weer geweldig werk verricht. De viswateren lagen er het hele jaar door fantastisch bij. Eind 2023 
is er weer een veiligheidscontrole op de bomen uitgevoerd en- hebben aanpassingen plaatsgevonden 
waardoor het predicaat “veilig” kon worden verstrekt.  
   
Jeugd 
In 2023 werden opnieuw vislessen voor kinderen georganiseerd. Aansluiten werden viswedstrijden 
gehouden. 
 
Relatie HFMN en SVN 
De samenvoeging van activiteiten van Sportvisserij Nederland en de aangesloten Federaties is 
aanzienlijk vertraagd. De verwachting is dat er ook in 2024 nog weinig zal veranderen. 
Wel is er 1 januari 2023 het zogenaamde dubbele lidmaatschap in gegaan. Vanaf die datum is een lid 
van de Karper ook rechtstreeks lid van Sportvisserij Nederland. De lokale verenigingen blijven – 
vooralsnog – lid van de Federaties totdat duidelijk is hoe de verhoudingen met Sportvisserij Nederland 
zijn geregeld.  
 
Gemeente Winterswijk (Sportnota 2020; brief aan gemeenteraadsfracties) 
Met de Gemeente Winterwijk is een aantal keren overleg geweest over de erkenning van de Karper 
als sportvereniging. Er zijn zeker vorderingen gemaakt. Toch is het nog steeds niet gelukt in 2023 
deze erkenning te bemachtigen. Wat de consequenties zijn van het terugtreden van wethouder 
Wassink – de gesprekspartner in deze- is onduidelijk. We houden de vinger aan de pols.  
  
Overleg WRIJ HFMN en Gemeente Winterswijk  
Het overleg over het beheer van de retentievijvers in Winterswijk is in 2023 vrijwel stil komen te liggen. 
Het Waterschap geeft aan eerst de discussie over het beleid voor waterbeheer af te willen ronden.   
 
Informatie-/discussiebijeenkomsten 
De in 2023 voorgenomen informatie-/discussiebijeenkomsten hebben niet plaatsgevonden. Het 
bestuur achtte het niet zinvol zolang niet kan worden beschikt over voldoende bestuursleden en 
vrijwilligers. 
 
Ledenvergaderingen 
In het voorjaar van 2023 werd de gebruikelijke ledenvergadering gehouden. De gang van zaken in 
2022 werd uitvoerig besproken. De leden gaven goedkeuring aan het gevoerde beleid.  
Tijdens de vergadering werd opnieuw aandacht gevraagd voor de vacatures in het bestuur in 2024. 
Helaas leverde dat niets op, reden voor het bestuur om in oktober een extra ledenvergadering te 
houden en de leden op te roepen om met het bestuur na te denken over de situatie als daarin geen 
verandering in komt. Gelukkig is deze boodschap wel overgekomen. In november konden gesprekken 
worden gevoerd met mogelijke kandidaten. Vanaf januari zullen een aantal mogelijke kandidaten een 
aantal bestuursvergaderingen bij wonen om te zien of dat iets voor hem/haar is. Het bestuur heeft er 
alle vertrouwen in dat er in maart volgend jaar weer een voltallig bestuur is.   
 
Statuten en Huishoudelijk Reglement 
Door de wijziging van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen is het noodzakelijk dat in de 
staturen een bepaling wordt opgenomen welke de gang van zaken is bij ontstentenis van het volledig 
bestuur. In de statuten nu is een bepaling opgenomen dat dan de kascommissie – tijdelijk – het 
bestuur vormt en moet zorgdragen voor een nieuw bestuur. 
Verder moest in bepaling worden toegevoegd dat de leden van de Karper met ingang van 1 januari 
2023 tevens lid zijn van Sportvisserij Nederland. De opgenomen bepaling verwijst naar de statuten en 
het huishoudelijk reglement van Sportvisserij Nederland. 
Het in 2021 vastgestelde moratorium dat regelt dat alleen de ledenvergadering kan oordelen over het 
al dan niet inbrengen van eigen viswateren in de Vispas is ook in de statuten opgenomen, waardoor 
het moratorium is uitgevoerd. Mocht deze vraag aan de orde zijn, dan is het bestuur gehouden – eerst 
– overleg te voeren met de leden alvorens daarover met derden kan worden gesproken. 
Een laatste wijziging is het laten vervallen van de beperking van herbenoeming bij bestuursleden. 
Voortaan kan een bestuurslid onbeperkt herbenoemd worden. Op 20 december zijn de nieuwe 
statuten bij de notaris ondertekend. 
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Visstand beheer 
Ook in 2023 is er aandacht besteed aan visstand beheer. Ondanks de droogte zijn er nauwelijks 
problemen geweest. Even was er in Meddo sprake van mogelijke blauwalg, maar dat bleek – na een 
forse regenbui – mee te vallen. In oktober werd in alle viswateren voorn en zeelt uitgezet. In november 
werd in Meddo nog een keer weer paling uitgezet, ter bestrijding van de kreeftjes. 
 
Activiteiten/evenementen (ouderen, jeugd, gehandicapten) 
Helaas konden we deze activiteiten niet organiseren. Te weinig vrijwilligers waren daarvan de 
belangrijkste reden. 
 
Ontwikkeling ledenbestand 
Al een aantal jaren stijgt het aantal leden. Ook in 2023 was dat het geval. Bovendien zijn leden van De 
Karper sinds 1 januari 2023 ook – rechtstreeks – lid van Sportvisserij Nederland. De rechten en 
plichten hebben we in de statuten en het huishoudelijk reglement opgenomen. Het aantal leden per 31 
december 2023 is 3.077. 
 
Verkoop dag-/weekvergunningen 
Ook dit jaar werd er weer veelvuldig gebruik gemaakt van de mogelijkheid om dag- en 
weekvergunningen aan te schaffen. Met name door toeristen nam de belangstelling toe. De 
samenwerking met ’t Voorntje en de Italiaanse Meren voor wat betreft het vissen in het Kloosterveld is 
prima verlopen en zal worden voortgezet. 
 
PR en Communicatie (Website, Facebook, Instagram, pers, nieuwsbrief) 
Rond om activiteiten was in 2023 de PR en communicatie redelijk op orde. Structureel kan dit zeker 
verbeterd worden. In 2024 zal dit opnieuw aandacht krijgen. 
 
Financiën 
In financieel opzicht had de Karper een goed jaar. Een mooi positief resultaat, maar wel met een 
keerzijde. Het aantal leden nam in 2023 weliswaar toe tot bijna 3.100. Een aantal geplande activiteiten 
kon geen doorgang vinden door gebrek aan vrijwilligers. Hierdoor was het financieel resultaat hoger 
dan verwacht. 
 
Tot slot 
Het jaarplan 2023 had een hoog ambitieniveau. In meerdere opzichten staat De Karper er goed voor. 
De knelpunten – te weinig vrijwilligers en onvoldoende bestuursleden – zijn er nog steeds. Er is in 
2023 hard gewerkt om dit op te lossen. De leden zijn aan de beurt om dit op te lossen. In de 
ledenvergadering van 16 oktober is daar een goed begin mee gemaakt. Aan het einde van het 
verslagjaar kon worden vastgesteld dat er mogelijk in de Ledenvergadering van 18 maart a.s. nieuwe 
bestuursleden kunnen worden benoemd. Daarmee zijn we er overigens nog niet. Het blijft, gezien de 
plannen die De Karper heeft, te weinig. Een appél op eenieder om zich als bestuurslid of vrijwilliger te 
melden blijft onverminderd van kracht.  
Het bestuur is trots op wat er in 2023 gerealiseerd is. Dank aan ieder die zich daarvoor heeft ingezet. 
Het jaar 2024 moet een mooi jaar kunnen worden. 
 
Vaststelling en goedkeuring 
Het jaarverslag 2023 werd besproken en vastgesteld in de bestuursvergadering van 16 januari 2024. 
In de Ledenvergadering van 18 maart 2024 wordt het verslag ter goedkeuring voorgelegd aan de 
Ledenvergadering.  
 
Winterswijk 16 januari 2024. 
 
Het Bestuur 
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